
PROTOKÓŁ Nr 14/2016 
przebiegu posiedzenia stałej Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych  

z dnia 14 października 2016 r. 
 

Wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Dzielnicy odbyło się w siedzibie Urzędu Miasta Zielona Górze 
przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 41, początek godzina 13.00. 
Wspólne posiedzenie Komisji otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i 
Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki. 
Następnie Prowadzący Komisji stwierdził prawomocność posiedzenia z uwagi na obecność wymaganego 
qworum, w składach poszczególnych Komisji, dalej przywitał zebranych w osobach: Panią Małgorzatę 
Maśko-Horyza Kierownika Biura Planowania Przestrzennego, Pana Jarosława Szczęsnego z MZK, Panią 
Monikę Jakubowską, Pana Przewodniczącego Zarządu Mariusza Zalewskiego, Z-cę Przewodniczącego 
Zarządu Sebastiana Jagiełowicza, Panią Kierownik Biura Dzielnicy Urszulę Zamiatała, Panie i Panów 
radnych.  
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji powiedział, że wszyscy radni otrzymali porządek posiedzenia 
poczym odczytał porządek podany w zawiadomieniu. 

 
Po odczytaniu porządku, spytał czy są propozycje zmiany porządku. 
 
Przewodniczący Zarządu poprosił o wyrażenie zgody na wprowadzenie do porządku posiedzenie projektów 
uchwał w sprawach: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych 

przez mieszkańców sołectwa Łężyca – druk nr 215; 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych 

przez mieszkańców sołectwa Przylep – druk nr 216. 

3) opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze (ul. Łężyca-Łąkowa) – 

druk nr 217; 

4) opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze (ul. Stary Kisielin-

Logistyczna) – druk nr 218 . 

5) opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Przylep-Zakładowa w Zielonej Górze – druk nr 219. 

Innych zmian nie zgłoszono.  
Prowadzący poprosił o przegłosowanie zgłoszonych projektów. 
Porządek posiedzenia wraz z wprowadzonymi zmianami został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.1 
1/ 
Prowadzący, że pierwszy projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji 
strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa stary Kisielin – druk nr 212. 
Przewodniczący Zarządu, powiedział, że odbyło się kolejne zebranie wiejskie na którym mieszkańcy 
rozdysponowali posiadane środki na zadania inwestycyjne, które zostaną zrealizowane w latach 2016-2017, 
Poczym je odczytał. 
 
Prowadzący posiedzenie spytał czy są pytania do projektu uchwały. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 



Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
2/ 
Prowadzący powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie  
opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi przewozowe, 

uprawnień do przejazdów ulgowych oraz przepisów taryfowych w komunikacji miejskiej świadczone przez 

Miejski Zakład Komunikacji w Zielonej Górze – druk nr 213; 

Projekt uchwały omówił Pan Jarosław Szczęsny podkreślając, że ulgi dotyczyć będą tylko osób 
odbywających praktyki na terenie Parku Przemysłowo-Technologicznego. 
 
Prowadzący spytał, czy są pytania.  
 
Radny Krzysztof Wołczyński powiedział, że osobiście uważa że w stosunku do innych osób odbywających 
praktyki jest to dla nich krzywdzące. 
 
Innych pytań nie zgłoszono.  
Prowadzący poprosił członków Komisji o opinię. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
3/ 
Prowadzący posiedzenie powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy wydania opinii w sprawie opinii o 

projekcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Miasta 

Zielona Góra z organizacjami pozarządowymi na rok 2017 – druk nr 214. 

Projekt uchwały omówiła Pani Monika Jakubowska, podkreślając, że „nowością jest Program Wspierania 

Rodziny w Mieście oraz łaźnie publiczne”. Program uzyskał pozytywne opinie Zielonogórskiej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego, Rady ds. osób niepełnosprawnych, Rady Seniorów oraz Młodzieżowej 

Rady Miasta. 

 
Prowadzący spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.  
Prowadzący poprosił członków Komisji o opinię. 
 
.Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt 
nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 



4/ 
Prowadzący powiedział, że kolejny projekt dotyczy zmiany uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji 
strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Łężyca – druk nr 215. 
Przewodniczący Zarządu, wyjaśnił że na ostatnim zebraniu wiejskim, zdecydowano o podziale środków, lecz 
w Momocie przekazywania materiałów z zebrania wiejskiego doszło do pomyłki, tzn. nie zostało w uchwale 
uwzględniony zapis dotyczący dokończenia oświetlenia na ulicy Różanej, stąd dzisiejszy „poprawiony” 
projekt uchwały. 
Prowadzący spytał czy są pytania. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
Prowadzący porosił o opinię Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
5/ 
Prowadzący posiedzenie oświadczył że następny projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały w sprawie 
zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Przylep– druk 
nr 216. 
Przewodniczący Zarządu, powiedział że mieszkańcy sołectwa Przylep, po podliczeniu wykorzystanych już 
środków za pozostałe do wykorzystania 14 mln zł postanowili przeznaczyć na dodatkowe 3 zadania. Po ich 
odczytaniu Prowadzący spytał, czy są pytania. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
Prowadzący porosił o opinię Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
6/ 
Prowadzący posiedzenie oświadczył że następny projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały w sprawie 
nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze (Łężyca-Łąkowa) – druk nr 217. 
Przewodniczący dodał, że jest to ulica w „starej” części Łężycy. 
Prowadzący spytał czy są pytania. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
Prowadzący porosił o opinię Komisji. 



 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
7/ 
 
Prowadzący posiedzenie oświadczył że następny projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały w sprawi nadania 
nazwy ulicy w Zielonej Górze (Stary Kisielin-Logistyczna) – druk nr 218. 
Przewodniczący Zarządu, dodał, że wcześniej była to droga wewnętrzna, lecz po wybudowaniu zakładu ulica 
musi mieć nazwę, jest to ulica prowadząca od ronda ks. Grudzieckiego. 
Prowadzący spytał czy są pytania. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
Prowadzący porosił o opinię Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
8/ 
Prowadzący posiedzenie oświadczył że ostatni projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Przylep-
Zakładowa w Zielonej Górze – druk nr 219. 
Kierownik Biura Planowania Przestrzennego wyjaśniła, że jest to teren po byłych Zakładach Mięsnych, 
przeznaczony zostanie pod działalność produkcyjną. 
Prowadzący spytał czy są pytania. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
Prowadzący porosił o opinię Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 



wstrzymał się od głosu. 
 
Ad.2 
1/ 
Przewodniczący Zarządu w imieniu Zarządu Powiatowego OSP, zaprosił na I zjazd Jednostek Powiatowych 
OSP, który odbędzie się w dniu 23 października br. w Zielonogórskiej Palmiarni. 
 
2/ 
Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że w nawiązaniu do interpelacji Pani radnej Agnieszki 
Kozakiewicz dotyczącej rozszerzenia strefy TAXI, Pan Prezydent Lesicki prosi o zorganizowanie spotkania 
Komisji Integracji Społecznej i Zarządu Dzielnicy z przedstawicielami korporacji taksówkarskich oraz radnych 
Miasta. 
 
Radny Krzysztof Wołczyński przypomniał, że na spotkaniach przed połączeniem Miasta i Gminy złożona 
została deklaracja, że opłaty taryfowe TAXI będą obowiązywały na terenie Gminy takie same jak w mieście. 
Radny dodał, że Przewodniczący Rady Dzielnicy powinien wystosować pismo do Pana Prezydenta i 
przypomnieć mu tą deklarację. 
 
Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie propozycji zorganizowania spotkanie 
zaproponowanego przez Prezydenta Lesickiego. 
 
Za przyjęciem propozycji Prezydenta głosowało 8 osób, 5 wstrzymało się od głosu, 2 osoby nie uczestniczyły 
w głosowaniu. 
 
 

 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 

 
Protokołowała       Przewodniczący Komisji 
             
…………..…   …………………..             
 Ewa Fogiel               Jerzy Żetecki 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


